

## Capital Increase

QFB's Board of Directors has resolved on its meeting held on 11 August 2021 to submit a recommendation to the Extraordinary General Assembly of the shareholders to approve the increase of the current paid-up share capital of the bank through the issuance of 420,000,000 new shares to QFB's shareholders and any potential amendment of the articles of association of QFB (as a result of the increase), during the second half of 2021, representing 60% of the share capital of the bank.

The Board of Directors also granted the Chairman of the Board and whomever the Chairman authorizes the full authority and all necessary powers to coordinate and obtain approvals of regulators, sign any documents required and execute this issuance after obtaining the approval of Qatar Financial Centre Regulatory Authority, the Qatar Financial Centre, Qatar Financial Markets Authority, and any other related authorities.

The Board of Directors recommendation with regards to the capital increase and potential amendment of the articles of association of QFB (as a result of the increase) is subject to the approval of the regulatory authorities and the Extraordinary General Assembly of the shareholders. Agenda of the Extraordinary General Assembly Meeting will be published in full at a later date after being approved by the relevant regulatory authorities.

## زيادة رأس المال

قرر مجلس إدارة بنك قطر الأول في اجتماعه المنعقد في 11 أغسطس 2021 المضي بتقديم توصية إلى الجمعية العامة غير العادية للمساهمين للموافقة على زيادة رأس المال الحالي المدفوع للبنك من خلال إصدار 420.000.000 سهم جديد لمساهمي بنك قطر الأول وبأي تعديل محتمل على النظام الأساسي لبنك قطر الأول (نتيجة هذه الزيادة)، خلال النصف الثاني من عام 2021، بما يمثل 60% من رأس مال البنك.

كما منح مجلس الإدارة، رئيس مجلس الإدارة ومن يخوِّله هذا الأخير السلطة الكاملة الصلاحيات اللازمة للتنسيق والحصول على موافقات الجهات الرقابية وتوقيع أية مستندات مطلوبة وتنفيذ هذا الإصدار بعد الحصول على موافقة هيئة تنظيم مركز قطر للمال و مركز قطر للمال وهيئة قطر للأسواق المالية وأي جهات أخرى ذات صلة.

إن طلب مجلس الإدارة فيما يتعلق بزيادة رأس المال والتعديل المحتمل على النظام الأساسي لبنك قطر الأول (نتيجة هذه الزيادة) يخضع لموافقة السلطات التنظيمية والجمعية العامة غير العادية للمساهمين.

سيتم نشر جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية بالكامل في تاريخ لاحق بعد ان يتم الموافقة عليه من الهيئات الرقابية.